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Z Á P I S N I C A   

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Banské, konaného 15.02.2024   

   

Prítomní: starosta obce: PaedDr. Maloš Stanislav                         

poslanci:         

                                      Baran Ján – ospravedlnený  

                    Bombár Ján – ospravedlnený    

                    Bombár Jozef – ospravedlnený  

                                      Dargaj Viliam   

            Dzurovčin Peter, Ing., PhD.          

                    Gaduš Marek – ospravedlnený    

        Ivančo Michal, Bc.   

                                      Litvin Štefan    

           Petruň Maroš, Mgr.    

                   

                              –---------------------------------------------------                 

hlavný kontrolór obce: JUDr. Ján Štovka   

ostatní prítomní: občania obce podľa prezenčnej listiny    

 

   

K bodu 1. Otvorenie, schválenie programu OZ                                                  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva /OZ/ v Banskom otvoril a viedol PaedDr. Stanislav Maloš, 

starosta obce. Starosta skonštatoval, že z celkového počtu poslancov 9 je prítomných 5, teda zasadnutie 

OZ v zmysle § 12 ods.7 zákona SNR č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

je uznášania schopné.   

   

Návrh programu OZ konaného 15.02.2024   

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu OZ  

2. Určenie zapisovateľov, overovateľov zápisnice  a voľba návrhovej komisie  

3. Informácia starostu  o plnení úloh z vyplývajúcich prijatých  uznesení  

4. Plán kontrolnej činnosti 

5. Správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Banské  

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

7. Plnenie rozpočtu za  IV. štvrťrok 2023 

8. Príprava návrhov do tvorby rozpočtu 

9. Delegovanie členov do rady školy MŠ a ZŠ  

10. Zásady hospodárenia  a nakladania s majetkom obce  
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11. Prenájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce Banské  

12. Schválenie rokovacieho poriadku  

13. Schválenie kúpy defibrilátora  

14. Schválenie zapojenia sa do výzvy - NP POS 

15. Schválenie mandátnej zmluvy k obstarávaniu územného plánu obce 

16. Rôzne – informácia o vymáhaní DPH a vymáhaní dlhodobých pohľadávok za 

nedoplatky TKO, informácia zástupcu starostu o výške udelenej mu celkovej odmeny 

starostom obce za rok 2023 

17. Návrh na uznesenie  

18. Záver 

 

Uznesenie č. 1/2024   

   

OZ v Banskom   

   

schvaľuje      

 

Program OZ konaného 15.02.2023    

   

   

 Za: 5                       Proti: 0            Zdržalo sa: 0   

   

V Banskom dňa 15.02.2024      PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.                          

starosta obce   

  

  

Diskusia: V tomto bode vystúpil poslanec Ivančo, ktorý navrhol vylúčiť bod 10. „Zásady 

hospodárenia“, nakoľko podľa neho mali byť vyvesené na úradnej tabuli aspoň 15 dní pred 

zasadnutím. Taktiež navrhol vylúčiť bod 13. „Schválenie kúpy defibrilátora“ a bod č. 14 

„Zapojenie sa do projektu – NP - Podpora opatrovateľskej služby, nakoľko sú podľa neho 

dôležitejšie veci a zároveň k tomuto bodu majú málo informácii. Poslanec Dzurovčin sa 

vyjadril, že zapojiť sa do tejto výzvy je možné len do 28. februára a nakoľko je to malý časový 

úsek, navrhol poslancom tento bod z programu nevynechať. Starosta k vynechaniu tohto bodu 

reagoval, že je to pokračovanie opatrovateľskej služby, ktorá bola v našej obci už zavedená, 

avšak zmena nastala v refundácii. Poslanci sa zhodli na tom, že tento bod v programe ostane. 

Poslanec Litvin sa ďalej vyjadril k bodu č. 11. „Prenájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve 
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obce“, ktorý podľa neho nie je možné schváliť, nakoľko na potvrdenie uznesenia, ktoré nebolo 

podpísané starostom obce je potrebná trojpätinová  väčšina všetkých poslancov, 

zároveň navrhol toto uznesenie schváliť na najbližšom zasadnutí, ktoré by malo byť 7. alebo 8. 

marca 2024.  

 

Program:   

1. Otvorenie, schválenie programu OZ  

2. Určenie zapisovateľov, overovateľov zápisnice  a voľba návrhovej komisie  

3. Informácia starostu  o plnení úloh z vyplývajúcich prijatých  uznesení  

4. Plán kontrolnej činnosti 

5. Správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Banské  

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

7. Plnenie rozpočtu za  IV. štvrťrok 2023  

8. Príprava návrhov do tvorby rozpočtu 

9. Delegovanie členov do rady školy MŠ a ZŠ  

10. Schválenie rokovacieho poriadku  

11. Schválenie zapojenia sa do výzvy - NP POS 

12. Schválenie mandátnej zmluvy k obstarávaniu územného plánu obce 

13. Rôzne – informácia o vymáhaní DPH a vymáhaní dlhodobých pohľadávok za 

nedoplatky TKO, informácia zástupcu starostu o výške udelenej mu celkovej odmeny 

starostom obce za rok 2023 

14. Rôzne   

15. Návrh na uznesenie  

16. Záver  

 

Uznesenie č. 2/2024   

   

  

OZ v Banskom   

 

schvaľuje     

   

Program OZ konaného 15.02.2024 s vypustením bodu č. 10. „Zásady hospodárenia“, bodu 

č. 11. „Prenájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce“ a bodu č. 13. „Schválenie kúpy 

defibrilátora“.  
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Za: 5                       Proti: 0            Zdržalo sa: 0   

 

   

V Banskom dňa 15.02.2024                                  PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.                          

starosta obce   

   

 

Diskusia:  

Kontrolór obce v tomto bode poznamenal, že body ktoré sú uvedené v bode „Rôzne“,  by 

bolo vhodné zaradiť do programu ako samostatné body. S návrhom Hlavného kontrolóra 

poslanci súhlasili. Poslanec Ivančo navrhol doplniť do programu bod „Prejednanie sporu 

obce Banské a Štefana Petruňa“. 

Za: 5    Proti: 0      Zdržalo sa: 0   

 

Program:  

1. Otvorenie, schválenie programu OZ  

2. Určenie zapisovateľov, overovateľov zápisnice  a voľba návrhovej komisie  

3. Informácia starostu  o plnení úloh z vyplývajúcich prijatých  uznesení  

4. Plán kontrolnej činnosti 

5. Správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Banské  

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

7. Plnenie rozpočtu za  IV. štvrťrok 2023 

8. Príprava návrhov do tvorby rozpočtu 

9. Delegovanie členov do rady školy MŠ a ZŠ  

10. Informácia o vymáhaní DPH za rok 2017 

11. Schválenie rokovacieho poriadku 

12. Schválenie zapojenia sa do výzvy - NP POS 

13. Schválenie mandátnej zmluvy k obstarávaniu územného plánu obce 

14. Informácia o vymáhaní pohľadávok za nedoplatky TKO 

15. Informácia zástupcu starostu o výške udelenej mu celkovej odmeny starostom obce za 

rok 2023 

16. Prejednanie sporu obce Banské a Štefana Petruňa 

17. Rôzne   

18. Návrh na uznesenie  



5   

   

19. Záver  

 

Uznesenie č. 3/2024   

   

  

OZ v Banskom   

 

schvaľuje     

   

Zaradenie bodov do programu č. 10. „Vymáhanie DPH za rok 2017“, bod 11. „Vymáhanie 

pohľadávok za TKO“, 13. „Informácia zástupcu starostu o výške udelenej mu celkovej 

odmeny“ a zaradenie bodu č. 16. „Prejednanie sporu obce Banské a Štefana Petruňa“ s tým, 

že bod Rôzne sa presunie.  

 

Za: 5                       Proti: 0            Zdržalo sa: 0   

 

V Banskom dňa 15.02.2024                                  PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.                          

starosta obce   

   

 

       

K bodu 2. Určenie zapisovateľov, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

Starosta určil overovateľov a zapisovateľa.     

   

   

Uznesenie č. 4/2024    

   

OZ v Banskom   

 

berie na vedomie   

 

Overovatelia zápisnice: Viliam Dargaj, Ing. Peter Dzurovčin, PhD.  

Návrhová komisia: Viliam Dargaj, Ing Peter Dzurovčin, PhD.  

Zapisovateľ: Mgr. Marianna Dargajová   

 

   

Za: 5                               Proti: 0                                                   Zdržalo sa: 0   

  

V Banskom dňa: 15.02.2024     PaedDr. Stanislav Maloš v. r.                           

            starosta obce   
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K bodu 3. Informácia starostu  o plnení úloh z  prijatých  uznesení na poslednom 

zasadnutí 

Predniesol starosta obce a konštatoval, že jednotlivé uznesenia boli priebežne plnené. Podal 

informáciu o plnení úloh  k prijatým uzneseniam z minulého zasadnutia OZ.    

Diskusia: V tomto bode poslanci diskutovali o túlavých psoch, ktoré sa voľne pohybujú po 

obci, a že bude nutné zavolať odchyt zvierat alebo nájsť iné vhodné riešenie, nakoľko je stav 

v obci vážny. Poslanec Dargaj sa pýtal na vyriešenie priestupku, ktorý spôsobili psy pani 

Jackovej. Starosta reagoval, že pani Jacková obdržala pozvánku na priestupkové konanie 

a sľúbila, že voliéru na psy si zabezpečí. Starosta zároveň prisľúbil, že sa o tejto skutočnosti 

informuje a situáciu bude riešiť s majiteľom útulku pre psov.  

 

   

                                                          Uznesenie č. 5/2024   

 

 

OZ Banské v súlade s §11 ods.4 zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.      

  

berie na vedomie                      

                   

Informáciu starostu o plnení uznesení z posledného zasadnutia OZ.    

   

   

Za: 5                                     Proti: 0                                                 Zdržalo sa: 0   

   

   

V Banskom dňa: 15.02.2024                               PaedDr. Stanislav Maloš v. r.    

                                   starosta obce     

 

 

K bodu 4. Plán kontrolnej činnosti na rok 2024  

Plán kontrolnej činnosti, ktorý bol zverejnený 13.12.2023 predniesol Hlavný kontrolór obce 

Banské.  

Diskusia: Poslanec Ivančo navrhol doplniť  plán kontrolnej činnosti na I. polrok 1. o: 

- Kontrolu zákonnosti vymáhania DPH voči dlžníkovi, termín – marec 2024, 

- Kontrolu stavu vymáhania dlhodobých pohľadávok za nedoplatky na TKO, termín – 

apríl 2024, 
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- Kontrola zákonnosti vyplácanej mesačnej odmeny zástupcovi starostu obce Banské 

účinnej od 04.01.2023, termín – apríl 2024. 

Hlavný kontrolór obce poznamenal, že vzhľadom na doplnené body kontroly sa môžu 

oneskoriť termíny jednotlivých kontrol, ktoré predložil. 

 

Uznesenie č. 6/2024    

   

OZ v Banskom    

   

Schvaľuje  

 

Plán kontrolnej činnosti na rok 2024 s doplnením kontrol, ktoré predniesol poslanec Ivančo.  

 

Za: 5                           Proti: 0                                              Zdržalo sa: 0   

      

V Banskom dňa: 15.02.2024                  PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.                               

       starosta obce   

   

 

 

K bodu 5. Správy z kontrolnej činnosti HK obce Banské 

Správy predniesol Hlavný kontrolór obce Banské.  

Diskusia: Poslanci o jednotlivých správach diskutovali.  

  

Uznesenie č. 7/2024    

   

OZ v Banskom    

 

Berie na vedomie  

Správu z vykonania kontroly na úseku príjmov, výdajov a finančných operácii za III. štvrťrok 

2023, správu z vykonania kontroly na evidencie a postupu prešetrovania sťažností a správu 

z vykonania kontroly na úseku plnenia prijatých uznesení od 01.01.2023 do 31.12.2023. 

 

Za: 5                         Proti: 0                      Zdržalo sa: 0  

   

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                        PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.                                

  starosta obce     
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K bodu 6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023  

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 predniesol Hlavný kontrolór obce Banské. 

Diskusia:  Poslanci diskutovali o jednotlivých neprijatých uzneseniach za rok 2023, nakoľko 

ich kontrolór uviedol v tejto správe. Kontrolór informoval poslancov o tom, že uznesenie, ktoré 

sa týka GPS do motorových vozidiel podal na Generálnu prokuratúru SR, pretože podľa neho 

sa poslanci môžu len zúčastňovať kontroly. Poslanec Dargaj sa pýtal, aké iné uznesenia Hlavný 

kontrolór okrem uznesenia GPS posunul na Okresnú alebo Generálnu prokuratúru. Hlavný 

kontrolór odpovedal, že je to jeho právomoc. Poslanci v tomto bode diskutovali o otázkach, 

ktoré boli položené cez portál verejnej správy. 

Poslanci sa zároveň v tomto bode informovali, aké sú náklady na pracovníkov, ktorí sú 

prijímaní na projekty, nakoľko im je stravu povinná zabezpečiť obec. Starosta reagoval, že túto 

informáciu pripraví. OZ diskutovalo o tom, že v ich kompetencii je tvorba rozpočtu, čím môžu 

ovplyvňovať prijímanie nových zamestnancov, inak je to v kompetencii štatutára obce. Starosta 

v tomto bode oboznámil poslancov, že sa cesta do rómskej osade bude v budúcnosti realizovať 

prostredníctvom rozvojových tímov.  Kontrolór obce v tomto bode taktiež podotkol, že je 

potrebné pripraviť rekonštrukciu organizačného poriadku obce, keďže je neplatný 

a zamestnankyne nemajú v pracovnej náplni agendy, ktoré vykonávajú a že je potrebné 

vyčlenenie finančných prostriedkov na ďalších dvoch kmeňových zamestnancov. Starosta 

reagoval, že sa chystá vypracovať nový organizačný poriadok OcÚ.  Poslanec Ivančo vyzval 

kontrolóra obce, aby v prípade porušených uznesení podnikol právne kroky a zároveň sa pýtal, 

či takýmto konaním nebol porušený zákon. HK navrhol znovu prerokovať nepodpísané 

uznesenie. Poslanec Ivančo navrhol, aby sa nesplnené uznesenia prerokovali na nasledujúcom 

zasadnutí a navrhol prijať nové uznesenie, aby HK konal, ak bolo takéto konanie protizákonné. 

HK poukázal na čiernu stavbu, cestu v rómskej osade, ktorá bola  vysypaná makadamom. Pán 

Kotľár, ktorý bol prítomný za verejnosť poukázal na to, že od pána kontrolóra kupovali 

pozemky na výstavbu domov. Starosta sa vyjadril, že na úpravu terénu v rómskej osade boli 

vyčlenené peniaze prostredníctvom rozpočtového opatrenia a problém musel riešiť z dôvodu, 

že tam žijú ľudia a z dôvodu lepšieho prístupu pre záchranné zložky. Poslanec Ivančo 

upozornil, že podľa jeho názoru tam nebolo dovezené uvedené množstvo makadamu a práce 

neboli urobené poriadne. Hostia prítomní za verejnosť, ktorí v tejto časti obce bývajú sa 

vyjadrili, že s úpravou tohto terénu sú spokojní.  
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Poslanci diskutovali o prenájme pozemku, ktorého vlastníkom je urbariát a ktorý by slúžil na 

multifunkčné ihrisko v rómskej osade. Poslanec Litvin navrhol zaviesť evidenciu neprijatých 

uznesení a zároveň dodal, že je v poriadku ak niektoré uznesenia nie je možné splniť.  

   

  Uznesenie 8/2024  

  

OZ v Banskom    

 

berie na vedomie  

 

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 a poslanec Ivančo navrhuje odstránenie 

prednesených nedostatkov a  na ďalšom zasadnutí prijať ďalšie  opatrenia a termíny na ich 

odstránenie.  

 

Za: 5                              Proti: 0                         Zdržalo sa: 0   

 

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                         PaedDr. Stanislav Maloš v. r.                                 

   starosta obce    

 

 

K bodu 7. Plnenie rozpočtu za  IV. štvrťrok 2023 

Diskusia: Poslanec Ivančo poznamenal, že plnenie rozpočtu za IV. štvrťrok prešli poslanci na 

finančnej komisii. Hlavný kontrolór navrhol naplánovať a zaradiť do tvorby rozpočtu položky, 

ktoré sa v minulom roku nerealizovali. 

 

Uznesenie 9/2024   

   

OZ v Banskom    

 

berie na vedomie 

 

Plnenie rozpočtu za IV. Štvrťrok 2023. 

 

Za:  5                           Proti: 0                         Zdržalo sa: 0   
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V Banskom dňa: 15.02.2024                         PaedDr. Stanislav Maloš v. r.                                 

   starosta obce    

 

K bodu 8. Príprava návrhov do tvorby rozpočtu  

V tomto bode starosta predniesol svoje návrh na odkúpenie Ščerbového domu, keďže tieto 

priestory môžu byť v budúcnosti pre obec užitočné. Starosta oboznámil poslancov s výstavbou 

nového pavilónu v MŠ, plota okolo MŠ, ale aj plota okolo zberného dvora v obci. Starosta 

poukázal na vyčistenie starého cintorína na vyšnom konci a potrebu opravy cesty k pánovi 

Miroslavovi Jackovi ml., či sa urobí po prednú alebo zadnú bránu, ale aj na výkup pozemkov 

v rómskej osade a osvetlenie cintorína. Poslanec Ivančo navrhol, aby starosta pripravil návrhy 

spolu s určitým vyčíslením jednotlivých položiek, aby mali poslanci  predstavu, koľko budú 

obec tieto položky stáť. Starosta navrhol poslancom, aby sa spoločne stretli a poslanci sa 

dohodli, že 18.02.2024 o 13:00hod. sa spoločne so starostom zídu a pôjdu do terénu, tak budú 

môcť reálne navrhnúť čo je v obci potrebné riešiť bezodkladne prostredníctvom nového 

rozpočtu. Poslanec Litvin navrhol opraviť cestu do rómskej osady od mosta. Kontrolór navrhol, 

aby sa dali do poriadku veci so starým cintorínom a uličkou v časti Balažovce, kde je potrebné 

spísať zmluvy o odkúpení pozemkov (vstupy do dvorov)  a zapísať ich do katastra 

nehnuteľností.  

 

Uznesenie 10/2024   

 

 

OZ v Banskom    

 

Berie na vedomie  

Prípravu návrhov do tvorby rozpočtu.  

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r

                                                                           starosta obce       
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K bodu 9. Delegovanie členov do Rady školy MŠ a ZŠ 

Starosta sa vyjadril k obsadzovaniu členov do Rady školy a poslancom predniesol vyjadrenie 

z ktorého vyplýva, že členstvo v rade školy nie je podmienené komunálnymi voľbami, ale je 

určené na funkčné obdobie. Starosta podotkol, že členom Rady školy za zriaďovateľa nemusí 

byť len  poslanec.  

Diskusia: Poslanec Ivančo podotkol, že podľa neho bol zákon porušený, nakoľko za 

zriaďovateľa delegoval starosta obce bez vedomia a schválenia poslancami obce,  preto navrhol 

delegovať nových členov 3 do ZŠ a 3 do MŠ. . Poslanec Ivančo konštatoval, že zákon č. 

596/2003 Z.z. hovorí o zriaďovateľovi, rozumie sa nim obec zastúpená obecným 

zastupiteľstvom. Starosta reagoval, že to nie je ustanovené v štatúte obce. Poslanci sa zhodli na 

tom, že sa starosta obce informuje na Ministerstve školstva, aký postup je správny a že zahlasujú 

za návrh poslanca Ivanča.  Starosta upozornil poslanca Ivanča, že v Rade  MŠ sú len 2 členovia 

za zriaďovateľa, nie 3. 

 

Uznesenie 11/2024   

 

OZ v Banskom    

 

Schvaľuje  

Delegovanie nových členov do rady školy MŠ a ZŠ a to takto:  

Rada školy ZŠ:  

- Bc. Michal Ivančo  

- Ing. Peter Dzurovčin, PhD 

- Viliam Dargaj  

Rada školy MŠ: 

- Mgr. Maroš Petruň 

-  Ján Baran 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš    

                                                                                   starosta obce      
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K bodu 10. Informácia starostu o vymáhaní DPH 2017 

Starosta v tomto bode poslancov oboznámil s tým, že pán ktorý sa venuje daňovému 

poradenstvu sa vyjadril, že je to komplikované, avšak jeho služby sú spoplatnené, 1500eur za 

stanovisko a starosta predniesol názor právneho zástupcu. Ďalej poznamenal, že jednal na 

základe správy z Finančného riaditeľstva a na základe právnej analýzy. Poslanec Ivančo 

predniesol názor iného právneho zástupcu, ktorý navrhuje firme Mourez s.r.o., ako najlepšie 

možné riešenie podať opravné daňové priznanie. Poslanci apelovali na starostu, že jednal bez 

Obecného zastupiteľstva nakoľko prijali uznesenie, ktoré starosta nesplnil. Starosta v tomto 

bode predniesol taktiež vyjadrenie. Poslanci navrhovali starostovi, aby opätovne apeloval na 

firmu Mourez s.r.o, a následne pristúpili k hlasovaniu.  

 

Uznesenie 12/2024  

 

OZ v Banskom    

 

Schvaľuje  

Vyčlenenie finančných prostriedkov na úkony spojené s vymáhaním DPH za rok 2017– podanie 

platobného príkazu na firmu Mourez – neoprávnené obohatenie. 

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r 

                                                                           starosta obce       

 

 

 

K bodu 11. Informácia starostu o vymáhaní dlhodobých pohľadávok za TKO  

Starosta informoval poslancov o tejto problematike a zároveň poslancov požiadal o radu pri 

riešení tohto problému, nakoľko sú na obci evidované vysoké pohľadávky.  

Diskusia: Poslanci diskutovali o vymáhaní pohľadávok formou exekúcie alebo upozornenia zo 

strany obce. Poslanec Ivančo navrhol prijať uznesenie, kde ukladá starostovi obce  

aby prostredníctvom zamestnancov v rozvojových tímoch prešiel zoznamy dlžníkov a vyzval 

ich na zaplatenie TKO, inak dôjde k exekúcii zo strany obce.  
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Uznesenie 13/2024   

 

OZ v Banskom    

 

Ukladá  

Starostovi obce Banské, aby prostredníctvom rozvojových tímov apeloval na dlžníkov a vyzval ich 

na zaplatenie pohľadávok za TKO.  

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                    PaedDr. Stanislav Maloš   

                                                                                 starosta obce       

 

 

 

K bodu 12. Schválenie rokovacieho poriadku  

Poslanec Ivančo navrhol doplniť rokovací poriadok o dodatky, zverejniť ho na úradnej tabuli 

na 15 dní a následne ho schváliť na nasledujúcom zasadnutí.  

 

Uznesenie 14/2023   

 

OZ v Banskom    

 

Berie na vedomie  

Schválenie rokovacieho poriadku.  

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r 

                                                                           starosta obce       

 

K bodu 13. Schválenie zapojenia sa do výzvy - NP POS  

Starosta predniesol informáciu o tejto výzve a že je zo strany obce nulová spoluúčasť. Poslanci 

následne diskutovali a kládli ohľadom výzvy starostovi otázky, na ktoré im odpovedal. Starosta 
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poznamenal, že ľudia zamestnaní cez tento projekt majú nárok na stravu. Poslanci následne 

požiadali starostu, aby poslancom podal o tejto výzve priebežné informácie.   

 

Uznesenie 15/2023   

 

OZ v Banskom    

 

Schvaľuje  

Zapojenie sa do výzvy – Národný projekt – Opatrovateľská služba.  

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r 

                                                                           starosta obce       

 

 

K bodu 14. Schválenie mandátnej zmluvy  

Starosta poznamenal, že zmluvu mali k dispozícii od minulého zasadnutia a jedná sa o rozsah 

prác, ktoré sú spojené s územným plánom obce.  

 

Uznesenie 16/2023   

 

OZ v Banskom    

 

Schvaľuje  

Mandátnu zmluvu k obstarávaniu územnému plánu obce. Mandátnu zmluvu č.23/2023 obec Banské 

(mandant) – Ing. Iveta Sabaková (Mandatár) 

 

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r 

                                                                           starosta obce       
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K bodu 15. Informácia zástupcu Informácia zástupcu starostu o výške udelenej mu 

celkovej odmeny starostom obce za rok 2023 

Informáciu a vyjadrenie predniesol zástupca starostu Ing. Peter Dzurovčin, PhD., ktorý 

informoval poslancov o tom, že starosta sa v danej veci odvolal voči stanovisku prokuratúry, 

pretože sa s vyjadrením prokuratúry nestotožnil a považuje ho za nedôvodný. Poslanci 

diskutovali o podanej informácii.  

 

 

Uznesenie 17/2023   

 

OZ v Banskom    

 

Berie na vedomie  

Informáciu zástupcu starostu o výške udelenej mu celkovej odmeny starostom obce za rok 

2023. 

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš  v. r 

                                                                           starosta obce       

 

K bodu 16. Prejednanie sporu obce Banské a Štefana Petruňa 

Poslanec Ivančo ako predkladateľ položil starostovi obce otázky, aký mal starosta obce dôvod 

podať žalobu na bývalého starostu obce. Starosta reagoval, že bol upozornený, že v danej veci 

nekoná,  preto spolu s právnym zástupcom na základe právnej analýzy konal takto, aby to 

nebolo premlčané. 

Poslanec Litvin vystúpil s tým, že toto rozhodnutie nebolo správne, lebo to nebolo schválené  

a právny zástupca mohol vyjadriť svoj názor, avšak nemohol zrušiť uznesenie prijaté OZ, takže 

je podľa jeho názoru potrebné žalobu, ktorá je podaná na pána Petruňa stiahnuť, lebo tam nebol 

súhlas OZ.  Starosta obce vystúpil s tým, že mu podávanie žaloby nebolo milé, no zároveň 

dodal, že nie je odborníkom v danej veci a že to prešlo na neho. Starosta poukázal, že kto mal 

na starosti účtovníctvo baru v čase predchodcu, kto podpisoval doklady, pani Petruňová, či aj 

to bolo v poriadku a že  je zvedavý ako budú postupovať v inej obci, kde majú rovnaký problém. 
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Maroš Petruň apeloval, že starosta si nesplnil uznesenie, poslanci ho prijali a následne žiadajú  

stiahnutie žaloby. Starosta poznamenal, že keď stiahne žalobu bude to potom premlčané a že 

ho budu stíhať. Poslanec Litvin poukazal na to, že starosta nebol poverený od poslancov, aby 

dával do súdu, nech žalobu stiahne a bude za to zodpovedné OZ a starosta bude krytý. Poslanec 

Litvin si pripravil uznesenie, ktoré zároveň predniesol a následne poslanci pristúpili 

k hlasovaniu.   

 

Uznesenie 18/2023   

 

OZ v Banskom   

 

Výslovne zaväzuje 

Starostu obce Banské k späť vzatiu žaloby zo strany žalobcu Obce Banské v spore vedenom 

voči žalovanému Štefanovi Petruňovi na okresnom súde Vranov nad Topľou pod sp. zn. 

4C/44/2023 o náhradu škody. 

 

 

Za: 5                                           Proti: 0                                        Zdržalo sa: 0 

  

 

V Banskom dňa: 15.02.2024                     PaedDr. Stanislav Maloš   

                                                                                     starosta obce      

 

K bodu Rôzne 

Starosta v tomto bode predniesol výšku finančných prostriedkov poukázaných na projekty do 

ktorých je obec zapojená. Oboznámil ich s projektom Rozvojových tímov, a že je potrebné 

zamestnať ďalších ľudí, nakoľko je zmluva podpísaná na 14-tich pracovníkov, a ak nie je 

zamestnaný plný počet ľudí, obec peniaze vráti. Poslanec Ivančo navrhol v tomto bode 

zamestnankyni, ktorá vykonáva finančnú kontrolu schváliť odmenu, nemôžme niekoho nútiť, 

aby to robila, a že ma to schváliť OZ poskytnúť za túto službu odmenu. Kontrolór obce 

oponoval, že finančná kontrola vyplýva zo zákona, to jej jej povinnosť, nie motivácia.   

Poslanec Ivančo navrhol, aby boli zasadnutia OZ uskutočňované častejšie, ak je viacero bodov 

nakoľko trvajú dlho. Poslanec Litvin sa pýtal na orezávanie konárov, starosta podotkol že 

zavolá do obce plošinu, ktorá orezávanie uskutoční. Poslanec Litvin sa taktiež vyjadril k meraču 

rýchlosti, a ak by mali poslanci dostatočné informácie, predišlo by sa nedorozumeniu. Taktiež 
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sa vyjadril k finančným prostriedkom, ktoré boli vyčlenené pre pracovníkov na preklenutie 

projektu, no v súčasnosti sú prepustení, a ak ich chcel starosta prepustiť skôr, mal tak urobiť 

a  zbytočne neplytvať finančné prostriedky obce. Starosta reagoval, že výpoveď dostali všetci 

ľudia, ktorí boli zamestnaní cez projekt TSP, lebo im skončil projekt, dvaja prešli  na 

výberovom konaní do ďalšieho projektu Rozvojové tímy. Starosta na výberovom konaní nebol. 

Čo sa týka projektu, nie je to ukončené, keďže treba ľudí dobrať, ale že je potrebné poriešiť 

priestory.   Poslanec Ivančo poukázal nato, že dôchodcovia tam majú miestnosť a že ju držia, 

že kancelárie tam môžu byť, nikto im nič nezoberie, že nemožu tu miestnosť držať. Starosta dal 

poslancom otázku, že ideme niečo dávať do prenájmu a samotný potrebujeme priestory, je tento 

majetok neupotrebiteľný,  preto starosta navrhol kúpu Šcerbovho domu. Poslanec Ivančo 

navrhol, aby pani Horváthovej  sa kúpila unimobunka , že je sama v tejto veľkej miestnosti.  

Poslanec sa pýtal na uznesenie z 09.11.2023, v ktorom OZ schválilo redizajn webovej stránky. 

Starosta prisľúbil, že urobí prieskum trhu. Poslanec Dargaj sa informoval o vykúpení pozemkov 

v časti obce Balažovce.  

 

 

Návrh na uznesenie  

Vzhľadom nato že poslanci hlasovali za jednotlivé uznesenia samostatne, starosta nedal 

hlasovať za tento návrh.   

 

Záver   

Nakoľko bol program zasadnutia obecného zastupiteľstva vyčerpaný, starosta obce poďakoval 

prítomným za účasť a zasadnutie OZ vyhlásil za ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice: Viliam Dargaj, Ing. Peter Dzurovčin, PhD  

Zapísal: Mgr. Marianna Dargajová       

 

 

V Banskom: 15.02.2024  

    PaedDr. Stanislav Maloš  v. r.       

         starosta obce    

   

   


